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NB: Mødet foregår virtuelt. 

 

Dagsorden:  
19.00-19.15: 

1) Valg af formand / næstformand 

- pragmatisk valghandling jf. udspil i mail og 

efterfølgende tilbagemeldinger 

2) Aftaler i bestyrelsen ifm den nye 

konstituering 

 

19.15-20.30: 

3) Nyt fra elevrådet  

 

 

 

 

 

4) Meddelelser 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. og 

forældrevalgte 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud:  

 

1) 

Kristina overtager formandsposten og Klaus indtræder som næstformand. 

Tina indtræder som bestyrelsesrepræsentant. Line forbliver suppleant. 

2) 

Kristina og Klaus fortalte lidt mere om deres bevæggrunde for at påtage 

sig posterne og ytrede ønske om, at bestyrelsens hidtidige tanker og 

praksis omkring arbejdsfordelingen fortsætter.   

3) 

Der er intet nyt fra elevrådet, da de endnu ikke har været samlet virtuelt. 

Det sker nu, der er netop etableret en Teams gruppe. 

4) 

Der er ansat 2 barselsvikarer. Maj Hjerrild Jensen (for Alberte) og Mette 

Johansen (for Stine). 

Pædagogansættelse sker i morgen, 28/2. (Efterfølgende er pædagog Lotte 

Lauridsen blevet ansat). 

Helle Skipper er også gravid, går på barsel i april. Så vi skal endnu 

engang ud at ansætte barselsvikar. Mere om denne proces på næste 

møde.  

Skolens økonomiske situation er lige nu i rimelig god gænge, dvs. vores 

underskud er vendt til et lille overskud. Det er en positiv udvikling. 

Den Nationale Brugertilfredshedsundersøgelsen, som blev beskrevet i 

Brandebladet fornylig, er kørt lidt under radaren hos os, da vi ikke har 

været indblandet i afviklingen. Resultatmæssigt ligger vi marginalt under 

gennemsnittet. Vi kender ikke kriterierne for udvælgelse af forældre til 

undersøgelsen! Deltagerprocenten har været på ca. 20%. 

Møderne fremover vil være fra kl. 19.00 - 20.30, så længe vi afvikler 

møderne virtuelt. 

Forældrebanken: Pia har meldt klar til at deltage. Der er også andre der 

står klar. 

Corona nyheder: 

Ca 20 børn er i nødpasning. Elever i base 2 og 3, samt de sidste elever fra 

Base 1 er begyndt at have fysisk fremmøde, stadig kombineret med 

virtuel undervisning. 

Lærerne følger de øvrige elevers trivsel tæt. 

Lærere og pædagoger oplever, at det går godt efter omstændighederne. 

Der bliver gjort hovedrent på skolen i disse dage, samt pedellerne er i 

gang med at male forskellige steder. 
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5) Status på brev til / møde med politikere i 

februar (Julie deltager – og mødet er netop 

blevet udskudt) 

- Vi laver derfor en kort sparring. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

6) Skole-hjem princippet 

a) Kort indføring i tankerne bag princippet 

b) Er der noget som skal forfines? 

c) Hvordan folder vi princippet ud i praksis? 

 

Punkter ifølge årshjulet – skubbes til fysiske 

møder igen er en mulighed: 

- Antimobbestrategi – digital mobning 

og dannelse 

- Ny børne- / Ungepolitik 

 

7) Evt.  

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter (se desuden årshjulet): 

Se årshjul  

 

 

Forskellige forældrekommentarer ”bordet rundt” om deres oplevelser af 

hjemmeskolen! 

 

 

5) 

Mødet er blevet udskudt uden en ny dato. Kristina, Julie og Klaus mødes 

for at følge op på brevets og mødets indhold og evt. andre strategier i 

forhold til at få budskabet ud. 

 

 

Punkt 6 udsat til næste møde. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


